

Rötelmann GmbH
In der Lacke 10 · 58791 Werdohl
Postfach 15 60 · 58775 Werdohl
Telefon: +49 (0) 23 92 / 91 91 - 0
Telefax: +49 (0) 23 92 / 91 91 - 14
E-mail: info@roetelmann.de
Internet: www.roetelmann.de

AUTHORIZATION

授权书

Roetelmann Beijing Fluid Technology Co., Ltd. is a subsidiary invested by Roetelmann GmbH (the "Company") in mainland China. It will be fully responsible for the market promotion, sales and technical services of Roetelmann products in mainland China.

北京罗德曼流体应用设备有限公司是由 Roetelmann GmbH ("本公司") 在中国大陆投资成立的子公司，全权负责 Roetelmann 产品在中国大陆的市场推广、销售及技术服务。

This authorization has been signed by Mr. Ludwig Kirchhoff-Stewens on the date stated below and shall remain in effect unless otherwise revoked by the Company in writing.

本授权书由 Ludwig Kirchhoff-Stewens 先生签署，自下述签署日起生效，除非本公司以书面形式撤销。

This authorization is issued in both English and Chinese. If there is any inconsistency between the two versions, the English version will prevail.

本授权书以中英文出具。若二种文本有任何不一致，以英文本为准。

Roetelmann GmbH



由：Ludwig Kirchhoff-Stewens

President and CEO

职务：总裁

Date: November 17, 2010

日期：